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Abstract (en)
In a method for controlling the column-by-column printing of a postage-stamp image (14) in a franking machine, the image information is stored
in coded form and, before the particular printing operation, is converted into binary signals for the activation of printing elements (d1-d240).
Invariable image information and variable image information are converted separately from one another, the converted variable and invariable image
information being composed during the printing of the postage-stamp image (14). A visual time sequence of the printing during the franking of post is
thereby achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einemVerfahren zum Steuern des spaltenweisen Drucks eines Postwertzeichenbildes (14) in einer Frankiermaschine, werden die
Bildinformationen codiert bereitgehalten und vor dem jeweiligen Druckvorgang in Binärsignale zum Ansteuern von Druckelementen (d1-d240)
umgesetzt. Unveränderliche Bildinformationen und veränderliche Bildinformationen werden getrennt voneinander umgesetzt, wobei die umgesetzten
veränderlichen und unveränderlichen Bildinformationen während des Drucks des Postwertzeichenbildes (14) zusammengesetzt werden. Dadurch
wird ein zeitoptischer Ablauf des Druckens beim Frankieren von Postgut erreicht. <IMAGE>
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